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21 September 2020

Aan Burgemeester en Wethouders  en raadsleden van de Gemeente 
Weert.

Geachte Gemeenteraad,

Aangaande U voornemen een besluit te nemen over het plan 
bosontwikkeling in Altweerterheide wil ik hierbij toch nog enkele zaken 
onder Uw aandacht brengen.
Naar aanleiding van een bezoek aan het gebied  door een aantal raad- en 
commissieleden op 15 September bleek dat er behoefte was aan b.v. 
alternatieve locaties die beter geschikt zouden zijn voor grootschalige 
bosaanplant.
Deze zijn hier in de omgeving ruimschoots aanwezig ook in eigendom van 
Natuurmonumenten  en/ of Ark.  Zie de aankopen van Ark de afgelopen 10 
jaar, waar amper bomen staan en waar door bosaanplant bos met bos 
verbonden kan worden om tot  het gewenste grootschalig bos te komen. 
Sleutelhectare's.  Denk hier b.v. aan het gebied ( De Graus ) en aan de ( Q 
percelen ) die pal tegen het Natura 2000 gebied de Laurabossen Liggen.
Dit in tegenstelling tot de nu voorgedragen grotendeels in agrarisch 
gebruik zijnde percelen , liggend of grenzend aan agrarisch gebied, met 
alle te verwachte nadelen voor omliggende agrarische bedrijven met hun 
aangrenzende percelen. Zie de ingekomen zienswijzes.
Ook aanplant in de vorm van houtwallen zou het landschap en de 
biodiversiteit ten goede komen, meer dan enkel bos.

Jammer dat de Gemeente het niet nodig heeft gevonden om ons in de 
gelegenheid te stellen om onze zienswijzes nader toe te laten lichten. De 
landbouw is niet tegen bosaanplant maar heeft grote moeite met de 
gekozen locatie's. Natuurmonumenten heeft ons individueel ingelicht over 
de plannen maar heeft met onze inbreng niets gedaan  om maatregelen 
te treffen om overlast en schade  aan de landbouw te voorkomen.
In tegenstelling tot samenwerking met de Gemeente is samenwerking van 
Natuurmonumenten met de landbouw zeer moeizaam en lijken zij geen 
enkel oog te hebben voor de belangen van de landbouw in dit gebied, 
waar de laatste jaren toch al veel landbouwgrond naar natuur is gegaan. 
Als goede buur wil je schade en overlast bij je buur voorkomen.
Met het verdrag van Roermond tussen de LLTB en de Provincie word hier 
geen enkele rekening gehouden in welke vorm dan ook, terwijl er wel 
mogelijkheden zijn.

Ten aanzien van de ingediende zienswijzes overweegt de Gemeente dat 
de omgevingsvergunning niet gaat over de wijze van beheer en de 
samenwerking tussen landbouw en natuur.



Gezien de werkwijze van Natuurmonumenten  word deze bosaanplant 
zonder strenge voorwaarden door gemeente gesteld over beheer en 
samenwerking door landbouw en natuur een grote geld verspillende 
fiasco.
Zie o.a.  de  boscompensatie van de zandwinning door Ark, zie de 
raamweide met als doelstelling :fauna en kruidenrijk grasland, wat totaal 
aan het dicht groeien is met bomen.
Door de aanplant van bos en struweel zal het overwaaien van genoemde 
onkruidzaden de komende jaren  zonder het nodige onderhoud zeer fors 
toenemen en ligt de schade bij de aangrenzende grondgebruiker.
In verband met de aanpak van wild uit natuurgebieden is er alleen nog 
maar een onderzoek naar een preventieraster en is het maar zeer de 
vraag of hier ooit iets van terecht komt.
De samenwerking van Natuurmonumenten met agrariërs in dit gebied is 
zeer minimaal, ondanks 200 hectare omzetting van landbouw naar 
natuur.

Samenvattend ,voldoende redenen om dit besluit nog eens ernstig te 
overwegen om tot een betere besteding van deze gelden te komen met 
meer winst voor het landschap en de biodiversiteit, waarbij schade en 
overlast voor de landbouw kan worden voorkomen  en een betere 
samenwerking tussen landbouw en natuur kan ontstaan, ten gunste van 
dit prachtige gebied.

Bij vragen over bovenstaande ben ik gaarne bereid om hier nader op in te 
gaan.

Met vriendelijke groet

Burger uit Altweerterheide
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